
Referat af kollegierådsmøde 
Den 01-10-2018 kl18.30 

 

1. Fremmødte. 

Thomas 1131, Martin og Amanda 2011, Christina 3128, Hans-Christian (HC) 

3322, Peter 1340. 

2. Gæster. 

Ingen 

3. Afstemning om lukkede punkter. 
Lukket punkt 

4. Godkendelse af referat 

Referatet 12-09-2018 er godkendt med følgende bemærkninger: (lukket) 

 

 

Referatet fra det ekstraordinære møde 20-09-2018 enstemmigt godkendt. 

Thomas er inhabil. 

(lukket bemærkning)  

5. Post. 

a. Post fra YouSee 

Lisa Gundestrup fraflytter og stopper som kontaktperson mellem 

kollegiet og YouSee. YouSee vil fremover benytte deres 

kontaktperson hos Kristiansdal.  

Prisen på fuldpakken stiger med ca. 20kr pr 1. januar 2019 pga. 

KODAK-afgift. 

b. Lukket punkt 

c. Lukket punkt 

d. Rådet modtager julegaver i år. De skal kontakte Claus, eller svare på 

mail hvad de vil have. 

6. Nyt siden sidst. 

a. Citrusmedia 

Peter har ikke hørt mere fra dem. 

b. Plantekasseudvalg 

Plantekasseudvalget svarede aldrig HC. 

7. Konto Update. 



Der er 173.330.57kr på kontoen.  

8. Klagesag (lukket punkt). 

9. Oprydningsdag i kælder og depot 

Vi har oprydningsdag tirsdag den 16. Oktober. Mad til dem der kommer 

(familiepizza). Start kl. 14.00. HC kontakter baren. Amanda kontakter 

udvalgene. 

10. Støj fra huset samt Rygeskur 

Vi har sat Claus til at undersøge alternative muligheder for støjreduktion. 

11. Lagring af billeder. 

Vi har ikke hørt fra Andreas endnu. 

12. Poolbord 

HC har ikke kunnet få fat i dem endnu. Tages op næste møde. 

13. Kæledyrsliste 

Der er kommet tilbagemeldinger fra ca. halvdelen af beboere i blok 2. Tages 

igen næste gang. 

14. Adobelicens 

Der er ikke kigget på det, Amanda kigger på det til næste gang. 

15. Motionsrummet 

Rådet har modtaget en prioriteret liste over indkøb til motionsrummet, 

hvor der er forslag for 35.000DKK. Der argumenteres for at cardio-rummet 

skal op og køre, og at man derfor godt kan prioritere at give dem maskiner 

til dette. Peter foreslår at vi vil give dem tingene hvis der bliver malet først. 

Thomas foreslår at lade en del af de mindre vigtige ting (assault bike, 

stairmaster og vægmotiver, i alt ca. 30.000) blive taget op på 

generalforsamling. 

Så rådet godkender maling og spejle, og når rummene er er sat i stand, vil vi 

tillade alle de andre ting som motionsudvalget vurderer som værende 

vigtige (ca. 20.000 i alt). Peter hører Claus ad angående maling.  

Rådet godkender dette enstemmigt. 

16. Rådsnøgler 

Det foreslås at vi fremover i Rådet har to røde nøgler i nøgleskabet i 

Rådslokalet, og at resten afleveres tilbage til portnerne. 

Alle er enige om dette. 

17. Rådsmail 



Vi skal stadig have skiftet adgangskode på mailen. Amanda har ikke fået 

sendt oplysninger til Andreas. Amanda kigger på det til næste gang. 

18. Husorden 

Thomas ønsker at have en ekstra pind i husordenen om at beboere skal 

respektere regler lavet af deres køkkener og varetage de pligter som følger 

af dette. Thomas skriver et udkast. 

Der skal laves et opslag på Facebook omkring dette når det er gjort. 

19. Generalforsamling 7. november. 

Der er generalforsamling den 7. november. 

 

Deadlines: 

 

25. oktober: Forslag til vedtægtsændringer skal være Rådet i hænde. 

30. oktober: Endelige forslag til vedtægtsændringer skal omdeles til 

beboere. 

2. november: Beboere skal have indsendt øvrige forslag til Rådet 

4. november: Sidste indkaldelse med endelig dagsorden skal deles ud. 

7. november: Generalforsamling og rådsmøde. 

 

Rådet skal huske at sende materiale til Gitte. 

 

Peter vil gerne have klagehåndtering taget op, så der er en åbning for 5 

point øjeblikkelig opsigelse af lejemål ved tilpas grove forhold. Thomas 

pointerer at alle parter stadig skal have mulighed for at blive hørt, samt 

tage det op til generalforsamling. 

Opdateret husorden skal også tages op. 

 

Udstyr til motionsudvalget skal tages op. Amanda skal vurdere om dette er 

forsvarligt. 

 

Thomas melder at han træder ud af rådet før tid ved næste 

generalforsamling. Jettes, Christinas og Amandas perioder ophører, kun 

Amanda har planer om at genopstillle. 

20.  Lysudstyr på Huset 



Meget af lysudstyret på Huset er gammelt og slidt, og HC ønsker derfor at 

få det skiftet ud. Konkret ønsker han to spotlys til 650/stk, to andre til 

1100/stk, samt flere LED-lamper til 370/stk. Peter vil gerne se barens 

regnskab, da det er uklart hvordan dens økonomiske situation er. Thomas 

mener at uanset, skal rådet betale en del af beløbet, men ønsker også at 

vide hvad barens økonomiske situation er. Martin vil høre hvordan det 

forbedrer belysningen på dansegulvet. HC mener at det vil forbedre det. 

 

Det foreslås at Rådet godkender indkøbene nu, og kræver barens 

regnskab/budget inden næste rådsmøde. 

Alle er for. HC og Martin er inhabile. 

21. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag d. 17/10 kl. 18.30 

 

22. Punkter til næste gang. 

a. Poolbord 

b. GDPR 

c. Generalforsamling 

d. Husorden 

e. Barens regnskab 

f. Kæledyrsliste 

g. Adobelicens 

23. evt.  

Vi skal huske at bruge musiklokalereservationen igen. 

 


